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Huelvatik zuzenean joango dira gorritxoak 
Corufiara, eta Aguirrek jokalari guztiak 
eraman ditu Andaluziara. Pablo Garcia soilik 
falta da, Uruguain baita, min hartuta. 

JUAN CARLOS UNZUE OSASUNAKO ATEZAINA 

«Kopakoa aukera 
historikoa da, eta inoiz 

baino ilusio handiagoa dut» 
Asier Legarda-ereiio I IRUNEA 

Espainiako Ligako atezainik 
beteranoena da Juan Carlos 
Unzue. Hamasei urteko ibilbi
dearen ostean, aurreko denbo
raldian itzuli zen Osasunara. 
Denboraldi hau lehen atezain 
gisa hasi zuen, iragandakoa be
zalaxe, baina Sanzolek tokia 
kendu zion berehala. Halere, 
zortekoa da, Espainiako Kopak 
«bizirik dagoela sentitzen ja
rraitzeko aukera» eskaini bai
tio. Finalerako azken oztopoa 
gainditu zain, ilusioz gainezka 
daUnzue. 
• Aukera historikoa bene
tan, ezta? 
Bai, garbi dago. Osasuna inoiz 
ez da iritsi Kopako finalera. Are 
eta politagoa egiten du horrek. 
• Kopa zuretzat berezia dela 
aitortu duzu sarri. 
Eta egia da. Bartzelonarekin 
bat irabazi nuen, eta Osasuna
rekin finalerdietara iritsi nin
tzen orain hamabost urte. Gai
nera, hasiera hartan ezagun 
egiteko ere balio izan zidan Ko
pak. Horrexegatik da berezia. 
• Horrexegatik eta beharba
da azken aukera izango de
lako zuretzat, ezta? 
Noski, hamabost urte geroago 
berriz Kopako finalerdietan 
egotea esanguratsua bezain 
pozgarria da niretzat. Eta orain, 
beti amestutako egoera baten 
atarian nago, neure hiriko tal
dearekin final bat jokatzea itze
la litzateke eta, benetan diot, 
inoiz baino ilusio handiagoa 
daukat. 
• Denboraldi honetan jokatu 
izana ere Kopari eskertu be
har diozu, gainera. 
Erabakigarria izan da; atezain 
gisa bizirik nagoela sentitzeko 
aukera eman dit. Ordezkoekin 
ala hasierako hamaikakoan 
izan, nire jarrera ez da aldatzen. 
Lanean jarraitzen dut, eta, ze
laian egonda bezala ez izan 
arren, taldekideei laguntzen 
saiatu izan naiz beti. Halere, 
pozgarria da entrenatzaileak 

asko jokatzen ez dugunjokala
riak ere aintzat hartzen gaituela 
ikustea. 
• Kanporaketak gainditu 
ahala, ezohikoek jokatzea 
aurkariari abantaila ematea 
dela esaten duenik ere bada. 
Aldagela honen arrakasta hor
txe dago. Entrenatzaileakjoka
larien artean alde nabarmenik 
ez dela esaten du, eta esan ba
karrik ez, haren erabakiek ere 
hala pentsatzen duela erakus
ten dute. Aurreko kanporake
tetan hori hala dela berretsi du
gu, eta j okalari guztiak pozik 
dauzka Aguirrek. Gainera, Ko
pan ondo aritzen dena Ligan 
ere jarri ohi du, eta denak erne 
egotea lortu du. Txalotzekoa 
da. 
• Ekainean kontratua amai
tuko zaien zenbait jokalari
rekin negoziatzen hasi dira 
dagoeneko. Zuri ez dizute 
esan ezer; amaieraren bel
dur? 
Une honetan ez dut pentsatu 
ere egin nahi futbola uzteko au
kera horretan. Fisikoki ondo 
nago, eta, gutxienez, beste urte 
bat jarraitu nahiko nuke. Dena 
den, nire etorkizunaren berri 
ekaina arte ezer ez jakitea ez li
tzaidake gustatuko. Zuzenda
rien erabakia, onerako ala txa
rrerako, onartuko dut. Nahiago 
nuke jarraitu, baina ezin bada, 
ez dago arazorik. Beti eskertu
ko diet Osasunari eta Angel 
Martin Gonzalezi nigan jarrita
ko fedea. Baina beste talde ba
terajoan behar badut ere, ez 
dut arazorik izango. Jarraitu 
nahi dut. 
• Zozketaren emaitzarekin 
pozik azaldu zineten, baina 
Betis eta Atletico Madril 
kanporatu ditu, besteak bes
te, Recreativok. 
Nik badakit ez dela izango 
neurketa erraza. Teorian, aur
karirik errazena egokitu zitzai
gun, baina eurek ere horixe 
pentsatuko zuten gure kontra 
jokatzea egokitu zitzaiela jakin 
zutenean. Recreativok gabe-

ziak dituela ukatzerik ez da, 
baina sendotasuna ere badute, 
eta ez da erraza haiei gola sar
tzea. Jokalariek j arre ra itzela 
erakusten dute beti, eta taktika 
aldetik oso lan ona egiten dute. 
Inork ez dezala pentsa joane
koan kanporaketa erabakita 
utz dezakegunik. 
• Huelvan gol bat sartzea 
da, orduan, helburua. 
Oso garrantzitsua litzateke. 
Recreativo eraso egitera be
hartu beharra dugu, atzealdean 
zuloak aurkitu ahal izateko. 
• Zein emaitzajo daiteke on
tzat? 
Ez galtzea eta golen bat sar
tzea. Noski, 0-2ko bat askoz ho
bea litzateke, baina Xerezen 
Sevillaren aurka lortutako l
l ekoa begi onez hartuko nuke 
Huelvan ere. o-o ekoa baino as
koz emaitza hobea da 1-1 ekoa. 
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Finalerdietara iritsi eta bazkideei ordainarazi 
arren Osasunarentzat Kopa defizitarioa dela 
esan zuen atzo Patxi Izko presidenteak. 
Finalak irabaziak ekarriko lituzke, halere. 

" «Ondo nago, eta, 
gutxienez, beste 
urtebete jarraitu 
nahidut;Osasunan 
bada, hobe» 

• Huelvatik zuzenean Coru
iiara zoazte. Kopa ahazteko 
betarik izango al duzue? 
Huelvan bezalaxe irabaztera 
zelairatuko gara Riazorren. Ez 
dut uste burua Kopan genuela
ko galdu genuenik Vila-realen 
aurka Ligan. 

Itzulerako lehian 
bazkideek ez 
dute ordaindu 
beharrik izango 

Asier Legarda-ereiio IIRUNEA 

Sevillaren aurkako final
laurdenetako lehian or
dainarazi egin zielako, 
Osasunako bazkideak ha
serre zituen Patxi Izko 
presidenteak. Espainiako 
Kopan aurrera jarraituz 
gero bazkideei oparitxo 
bat egingo ziela agindu 
zuen Izkok, eta bere hitza 
bete du: bazkideek ez 
dute ordaindu beharrik 
izango finalerdietako par
tida ikusteko. 

Igandean, Sadarren, 
Huelvarako autobusa 
doan jarriko zuela jakina
razi zuen Izkok, eta, agin
dutako oparitxoa hori ze
lakoan, zaleek txistuka 
erantzun zuten bozgorai
luetatik doako autobus bi
daiaren berri ematen zu
ten bakoitzean. Atzo opa
ritxoa hori soilik ez dela 
izango baieztatu zuen Iz
ko k, baina bazkide ez di
renek ohi baino pixka bat 
gehiago ordaindu behar
ko dute finalerdia ikuste
ko. 
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